
 
 

Bestyrelsesmøde                                 Dato 15-01-2024  

Sted & tid: Skovby Mosegård, Mosegårdsvej 17, 8464 Galten. KL. 19,00 – 20,30  

Tilstede: Jens Christiansen, Kim Jul Pedersen, Kristian Dalgaard, Martin Hjorth , 

Marianne Holmen Nygård Pedersen, Rumle Rahbek 1. supp., Karsten Paulsen 2. 

supp, Carsten Rene Pedersen, Revisor 

Fraværende: Ingen 

 

Dagsorden  

Orientering om klubben 
v/Kristian (Jens) 

Økonomi 
 

- Status per januar 2024: Alle regninger er 
betalt og der står lidt over 5000 kr på 
kontoen. 

- Conventus: Med det nuværende antal 
medlemmer kommer systemet til at koste os 
8-9000 kr per år. 

- Årsregnskab 2023:  Der er lavet års 
afslutning og gjort klar til at regnskabet snart 
kan revideres så det er klart i god til til 
generalforsamlingen i september. Vi 
kommer ud med et lille overskud. 

 
Muligheder for indtægter 
 

- Kontingent: Er blevet forhøjet per 1/1. Og vi 
har flere medlemmer. 34 aktive skytter. 

- Fundraising, Sponsor: Karsten har brugt en 
del tid på at undersøge hvordan en 
ansøgning skal laves til fundraising og er 
ved at have overblik. En succesfuld 
ansøgning skal være skarp på formål og 
udbytte hvis vi skal have succes. 

- Sponsoraftalen med OK indbragte sidste år 
ca. 800 kr.  

- Tilskud og støtte til: Træner uddannelse i 
2024 – Jens & Kim er tilmeldt 27+28/1 & 3/2 
i Herning. Klubben har betalt for tilmelding 
og søger refusion ved kommunen på op til 
80% af udgiften. 

 

Roller og Arbejdsopgaver i 
klubben. 
 

Vedtægtsændringer: 
 

- Ikke noget konkret endnu som kan 
præsenteres 

 

Aktiviteter Klubarrangementer 



 
 

 
Inde 

- Evaluering af juleskydning: Vi skal have 
invitation ud tidligere og følge op med 
reminder. At der er tilladt for 
familiemedlemmer at skyde med skal 
tydeliggøres. Ikke alle havde forstået at der 
skulle medbringes gave – vi skal forbedre 
kommunikation om dette 

- Der bliver en fastelavnsskydning den 16/2. 
Arrangeres som sidst med en tønde med +/- 
point. Træning åbner kl. 16 som normalt og 
fra 16,30 – 17,00 er der fastelavns 
skydning. Herefter fortsætter træning som 
normalt. 

Ude 
- Når vi går udendørs, bliver der også 

mulighed for klubbens skytter at deltage i 
Bueskydning Danmarks Sommerskydning 

- 8/6 holder vi Sommerfest/klubmesterskab. 
Ud over en regulær skive konkurrence om 
klubmesterskab vil der også være 
alternative skydninger til inspiration for alle 
klubmedlemmer 

JM Master – Vores eget stævne: 10/2-24. 
- Der er i alt 37 tilmeldte. Det er ca 10 mere 

end i 2023. Der mangler betaling fra en 
skytte. Vi undersøger med hallens cafeteria 
om det er muligt at få både morgenmad og 
frokost til alle skytter og stævne 
medhjælpere. 
 

Uddannelse Kan vi få råd til at uddanne trænere i 2024 
 

- Grudtræner kursus: Kim & Jens er tilmeldt 
modul a+b+c i jan./feb. 2024. Se punkt 
under økonomi 

 

Stævner Hvilke indendørs stævner vi vil deltage i 2023/24 
sæsonen 
 
 
Inde 2023 

- Vi sender skytter til Aalborg 27/1, FM 
Ungdom 25/2 og vi regner også med at der 
skal ungdomsskytter til Ungdoms DM 
9+10/3 i Taastrup 

 
 



 
 

Ude sæson 2024 
 

- NUM2024 i Odense 4-7 Juli 
o Vi arbejder videre på hvordan vi kan 

arrangere os med deltagelse og 
indlogering over 4 dage. 

 
Vinter-/sommerskydning betaling 

- Formand & kasserer indstiller at vi jf. 
beslutning fra mødet i Q4 begynder at 
opkræve betaling fra og med 
Sommerskydningen 2024 for skytter fra og 
med 18 år og op efter. Ungdoms skytter 
under 18 år betaler klubben for deltagelse – 
dog med den betingelse at skytten har 
været medlem af klubben i min. ½ år. 
 

Bueskydning DK Evaluering af besøger 22/11: Astrid Staffe fra BD 
var på besøg og havde en snak med bestyrelsen 
og var efter følgende tilstede under onsdags 
træningen.  
 
Efter følgende har Bueskyning DK spurgt om vi er 
interesserede i at lægge faciliteter til en række 
arrangementer som f.eks.: 

- Teknikskolen 
- Camps 
- Trænerkurser 

Dette kommer efter at de har set opvisningshallen 
hvor vi træner og som er meget over standarden 
for hvad andre klubber har af træningslokaler. 
 
I det omfang vi i klubben har overskud i form af tid 
og ressourcer (Man Power) kan vi i fremtiden 
overveje at tilbyde og ligge lokaler og baner til 
arrangementer under BD.  
 

Fremtiden Nye Skytter 
 

- Intro brev er færdigt og taget i brug 
- Opstart på begynderhold? Når vi rykker på 

udendørs, vil vi lave en fast dag til nye 
skytter som skal introduceres til 
bueskydning hvor der er tid og rum til at give 
en udførlig instruktion af den enkelte skytte. 
Formålet er at sikre at nye skytter har basis 
færdigheder inden de sluses videre på 
andre hold. 



 
 

- Buddy ordning: Efter diskussion i 
bestyrelsen vurderes dette ikke at være 
relevant.  

- Startpakke: Pris og implementering. 
Manlger opføgning. Jens vender tilbage. 

 
Udstyr og inventar 
 

- Opdatering fra Martin og Kim. Nåede ikke at 
få gennemgået containere inden jul og så 
kom vintervejret. Forventer at starte på 
opgaven så snart sne og is er værk fra 
banen.  

 

Kommunen Udendørsbanen 
 

- Hvor længe kan vi blive hvor vi er 
- Alternativer til nuværende bane 
- Mulighed for bynær 3D bane 
- Kommunen havde inden juleferien forslået 

at møde i januar. Hvilket vi har sagt ja tak til. 
Men de er ikke vendt tilbage med dato. Jens 
rykker for ny dato. 

 
Indendørsbane 

- Flere timer i hallen, forberedelse til næste 
inde sæson: Kommunen har meldt klart ud 
at time antal fordels forholdsmæssigt efter 
medlemstal. Det bedste vi derfor kan gøre, 
er at vi i første halvår af 2024 fokuserer på 
at få og fastholde flere nye medlemmer så vi 
står bedre til det kommende fordelings 
møde efter sommerferien hvor alle brugere 
af alle er inviteret med til møde ved 
kommunen. 

 
 

Eventuelt SoMe 
 

- Hvad sker der fremover: Der er allerede 
sket et par synlige forandringer og Corinne 
arbejder løbende med opgaven.  

 
Trøjer 
 

- Status på design forslag, opgave 
uddelegeret til Julie 

o Rumle havde et tilbud med fra firma 
der laver brodering af logo på tøj. 



 
 

Dette tages med i den fremtidige 
evaluering af mulighederne 

o Julie kigger på design af trøje og 
leder efter leverandør der ikke kun 
laver påtryk men kan indfarve en 
trøje.  

 
Indbrud i sommer 
 

- Erstatning af 2 compound buer 
o Vi har fået godkendt 1:1 ansøgning af 

kommunen = 6250 kr. Klubben skal 
selv stille den anden halvdel af 
beløbet. Når vi har lidt flere penge på 
kontoen, vil vi fortage det nødvendige 
indkøb. 

 
 
Andet 
 

- Ingen forslag indkommet. 

Næste møde 8/4-2024, kl. 19-21 i Klank Hallen 

 


